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ΣΕΛΙΔΑ 12 Ό φιλελεύΘερος 
• 

ΔΗΜΟΤΙΚΕΣ Ε ΛΟΓΕΣ 
ΠΑΝΙΚΟΣ ΠΑΙΟΝΙΔΗΣ 

«Φιλοδοξούμε να δώσουμε 
Λεμεσό την παλαιά στη 

ωραια 
• 

Δημοσιεύουμε πιο κάτω τα 
κυριότερα αποσπάσματα από 

την ομιλία του υποψηφίου Δη
μάρχου Λεμεσού κ. Πανίκου Κ 

Παιονίδη στο ΡΙΚ την Τετάρτη 

21/5: 

«Εμείς, οι υποψήφιοι της Αρι
στεράς, φιλοδοξούμε να πάρουμε 
το νή'μα εκείνων των δημιουργι
κών χρόνων και να το τραβήξου
με ακόμη πιο πέρα. Φιλοδοξούμε 
να ξαναδώσουμε στη Λεμεσό την 
ακτινοβολία του παρελθόντος, 
να την κάνουμε μια πόλη για την 
οποία να μη ντρέπονται αλλά να 
περηφανεύονται οι δημότες της. 
Το πρόγραμμα μας, που κυκλο
φόρησε από πολλές βδομάδες 
τώρα, και που είναι αποτέλεσμα 
βαθειάς και ομαδικής μελέτης 
των προβλημάτων της πόλης, 
προτείνει δυναμικές λύσεις σ' 
όλα τα μεγάλα και ακανθώδη 
προβλήματα που έχουν συσσω
ρευθεί. 

Πέρα από το ολοκληρωμένο 
μας πρόγραμμα όμως, σου προ
τείνουμε, δημότη της Λεμεσού, 
είτε είσαι αυτόχθονα ς είτε είσαι 
εκτοπισμένος, κι ένα αξιόλογο 
ανθρώπινο δυναμικό. Ανάμεσα 
στους υποψηφίους Δημοτικούς 
Συμβούλους υπάρχουν και επι-

ακτινο βολία της» 
στήμονες καταξιωμένοι και κοι
νωνικοί παράγοντες με κύρος. 

Εμείς δεν βλέπουμε τις δημο
τικές εκλογές σαν πεδίο αντιπα
ράθεσης των κομμάτων. Εκείνο 
που πρέπει να μετρά εδώ, είναι το 
ποιός δίνει την αποτελεσματικό
τερη εγγύηση για ολοκληρωτική 
προσφορά στο Δήμο, πέρα από 
κάθε ιδιοτέλεια. -Οσον αφορά 
την περίπτωση μου, θάθελα να 
δηλώσω με την ευκαιρία αυτή, 
ότι αν οι δημότες της Λεμεσού με 
~ιμήσoυν με την ψήφο τους, θα 
θεωρώ τον εαυτό μου Δήμαρχο 
όλων, αριστερών, κεντρώων και 
δεξιών και θα αφιερώσω όλο μου 
το χρόνο στη ν υπη ρεσία τους. Τ ο 
γνωρίζω επίσης, ότι η πολυμορ

φία στο αιρετό Δημοτικό Συμβού
λιο θα απαιτήσει από τον Δήμαρ
χο μια ικανότητα εργασίας μέσα 
σε συλλογικά όργανα και πλήρη 
σεβασμό της αρχής της συλλογι
κότητας. Πέρα απ' αυτό, σταθε
ρή μου επιδίωξη θα είναι ο συνε
χής εμπλουτισμός της επικοινω
νίας μεταξύ των δημοτών και του 
Δήμου όπως επίσης και η επιδίω
ξη της ενεργούς συμμετοχής των 
δημοτών στα δημοτικά πράγμα
τα. 

Πιστεύω, ότι η προεκλογική 

εκστρατεία στη Λεμεσό θα ήταν 
πιο παραγωγική αν οι δημότες εί
χαν μπροστά τους έγκαιρα τα 
προγράμματα όλων των υΠΟψη
φίων για μελέτη, προβληματισμό 
και κρίση. Πολλοί θεωρούν λ.χ. 
πρόκληση προς την πόλη το γε

γονός, ότι ο ανθυποψήφιος μας κ. 
Αντώνης Χατζηπαύλου μόλις το 
τελευταίο Σαββατοκυρίακο πα
ρουσίασε το πρόγραμμα του. 
'Ισως μια λύση της τελευταίας 
στιγμής θα ήταν μια δημόσια συ
ζήτηση μεταξύ μας για να δοθεί η 
ευκαιρία να ζυγίσει ο δημότης και 
να κρίνει σωστά, με βάση όχι ένα 
όνομα, αλλά τον άνθρωπο, που 
βρίσκεται πίσω από το όνομα. 
Εμείς προτείναμε από μέρες αυτή 
τη συζήτηση χωρίς όμως να μας 
δοθεί απάντηση. 

Προσωπικά έχω εμπιστοσύνη 
στην έκβαση της εκλογικής μά
χης. Ξέρω ότι η Λεμεσός θα ψη
φίσει πέρα από μικροκομματικές 
σκοπιμότητες, για να μπουν στι
βαρές πλάτες στη σκληρή δου
λειά για το ξανάνοιωμα της πό
λης μας. Τα μηνύματα που έρ
χοντο' "'1ς διαβεβαιώνουν, ότι οι 
δημότες της Λεμεσού θα φέρουν 
με την ψήφο τους την Κυριακή, 
τη νέα πνοή που όλοι νοσταλ
γούν». 

ΜΟΥΣΚΟΣ: θα προωθήσω 
• 
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Το ΑΚΕΛ 
και η ΕΣΕΛ 

Λεμεσού 

lαψεύδοuν 

Η Επαρχιακή Επιτροπή του 

ΑΚΕΛ Λεμεσού, διαψεύδει ότι 
έμμισθοί του διένειμαν τα φυλλά
δια της αριστερής πτέρυγας της 
ΕΔΕΚ 

«Τα ψεύδη της επαρχιακής 
ηγεσίας της ΕΔΕΚ - προσθέτει η 
ανακοίνωση - αποτελούν προ
σπάθεια δημιουργίας κάποιων 
εντυπώσεων μετά το σοβαρό 
αδιέξοδο στο οποίο περιήλθε το 
Κόμμα με την υποψηφιότητα της 
Δέσπως Μιχαηλίδου, που ουσια
στικά ενισχύει τον Χατζηπαύ
λου». 

ΗΕΣΕΛ 

Η Επιτροπή της ΕΣΕΛ, εξ άλλου 
με ανακοίνωση της διευκρινίζει 

ότι «κανένας .έμμισθος υπάλλη
λος της .ΕΣΕΛ δεν έλαβε μέρος 
στη ν διανομή του συγκεκρι μένου 
φυλλαδίου και καλεί το Σ .Κ 
ΕΔΕΚ Λεμεσού, εάν γνωρίζει ονό
ματα υπαλλήλων οι οποίοι έλα
βαν μέρος στη διανομή του φυλ
λαδί ου αυτού να τα ανακοινώ
σει». 

ΑΠΟ ΤΙΣ ΟΜΙΛΙΕΣ ΑΝΤ. ΧΑΤΖΗΠΑΥΛογ 

«Δεν υπόσχομαι θαύματα 
αλλά θα δουλέψω για 
Το καλό τηι; Λεμεσού» 
Ο ανεξάρτητος υποψήφι· 

ος Δήμαρχος Λεμεσού κ. Αν· 
τώνης Χατζηπαύλου μιλών· 
τας στο «Γιορδαμλή. Λεμε· 

σού και στο Σύλλογο «Ανδρέα 
ΧριστοΦίδη. Απ. Ανδρέα, εί· 
πε μεταξύ άλλων: 

~~Δεν υπόσχομαι να κάνω θαύ
ματα, προσφέρομαι να βοηθήσω 

και να δουλέψω για σας. Γι' αυτό 
η ψήφος που θα μου δώσετε 
δεν θα πρέπει να είναι μόνον εν
τολή .αλλά και υπόσχεση για 
προσφορ6 και συνεργασία . Με 
σωστό προγραμματισμό, με την 
συνεργασία των Δημοτικών 

Συμβούλων και όλων σας, είμαι 
σίγουρος πως μπορούμε να προ
σφέρουμε στη Λεμεσό πολλά. 

Είνα ι πράγματι πολλά και με
γάλα τα προβλήματα της Λεμε
σού , και πολλά και μεγάλα έργα 

θα πρέπει να γίνουν. Πρόθεσή 
μου είναι, με την ψήφο και συμ

παράστασή σας και με τη βοήθεια 
του νέου Δημοτικού Συμβουλίου 
να μετατρέψω το πρόγραμμα μου 

από λόγια σε έργα. 

Αναγνωρίζουμε την προσφο

ρά της γυναίκας στο κοινωνικό 
σύνολο και εκτιμούμε το έργο 

της. Με τα τεράστια αποθέματα 
δυναμισμού και αγωνιστικότητας 
που κρύβετε μέσα σας εσείς οι 
γυναίκες και την διορατικότητα 
που σας διακρίνει, σας καλούμε 
να διαδραματίσετε ένα σημαντι
κό ρόλο στη νέα μορφή της εξου

σίας. 

θέμα η θέση μας είναι σαφής. Θα 
εργαστούμε όσο μπορούμε για να 

μεταβάλουμε την πόλη μας σε 
αγωνιστική έπαλξη και το Δη
μαρχείο σε γέφυρα ειρήνης, συμ

φιλίωσης και συνένωσης όλων 

των πολιτικών δυνάμεων του τό
που μας για μια λύση Εθνικά πα
ραδεκτή και βιώσιμη. 

Μην επιτρέψετε να πάρουν 
στα χέρια τους την τύχη της Λε

μεσού άτομα που προδεσμεύον
ται να ακολουθούν την πολιτική 
κατεύθυνση του κόμματός τους. 
Γιατί ο Δήμαρχος πρέπει να είναι 
κομματικά αδέσμευτος για να 
μπορεί να αγκαλιάσει όλες τις τά
ξεις του λαού και να μπορεί να 
συντονίσει ένα πολυκομματικό 
Δημοτικό Συμβούλιο. 

ΤΑΚΗΣ ΧΡΙΣΤΟΦΙΔΗΣ 

«ο Δήμαρχος VQ αvήκεl 
σε όλους τους δημότες» 

ΟΙ εκτοπισμένοι συμπατριώ

τες μας που κατοικούν στη Λ.εμε
σό να είναι βέβαιοι πως η αγαπη, 
η εκτίμηση και η φροντίδα μας γι' 
αυτούς θα είναι απεριόριστη ως 
την ευλογημένη μέρα της επι 
στροφής στα σπίτια τους. 

Πέρα όμως από τα ποικίλα 
προβλήματα της Λεμεσού τα 
οποία όπως εδηλώσαμε θα αντι 
κρύσουμε με υπομονή και μεθο
δικότητα, δεν ξεχνούμε και το 
μεγάλο, το πρώτο πρόβ~ημα της 
Πατρίδας μας και ολοκληρου του 
Ελληνισμού, το εθνικό μας θέμα. 
Δεν ξεχνούμε, δεν μπορούμε να 
ξεχάσουμε πως η Πατρίδα μας εί
ναι χωρισμένη στα δύο, και ο κίν 
δυνος αφανισμού όλων μας είναι 
ήδη ορατός. Γι' αυτό ειδικά το 

Μην αφήσετε να καταστραφεί 
η πόλη μας και να σβύσουν τα 
όνειρα τόσων Λεμεσιανών κάτω 
από την στείρα και δεσμευτική 
πολιτική κομματικών υποψηφί

ων. 

Σας καλώ όλους μετά τις 
εκλογές να αφήσουμε κατά μέ
ρος μικροδlαφορές, προσωπικές 
φιλοδοξίες, συμφέροντα και ότι 
άλλο μπορεί να μας χωρίζει. 

Ο ανεξάρτητος υποψήφιος δή
μαρχος Δήμου Μέσα Γειτονιάς 
γιατρός Χριστόδουλος (Τάκης) 
Χριστοφίδης σε δήλωση του ανά
φερε: 

«Η ιδιότητα μου σαν υπερκομ
ματικός, πιστεύω ακράδαντα 

ΒΙΟΓΡΑΦΙΚΟ 
Ο κ. Τάκης Χριστοφίδης 

γεννήθηκε στη Λεμεσό και 
είναι 42 χρόνων, νυμφευμε· 
\ιος με την ' Ελενα Παπαδού· 
ρη, με τρία παιδιά. 

Σπούδασε Ιατρική στο 
Πανεπιστήμιο Αθηνών 

. Δόκτωρ 

Ελάτε να δώσουμε τα χέρια 
για την αναδημιουργία και την 
αναζωογόνηση της Λεμεσού. 
Ελάτε να δουλέψουμε μαζί για 
μια όμορφη πόλη, για μια καλύ
τερη ποιότητα ζωής». 

«ΡΙΑΛΙΑ, ΡΙΑΛΙΑ, ΤΖΙΑΙ ΠΟΥΝΤΑ 

ΚΥΡΙΑΚΗ 25 ΜΑ·Ι·ΟΥ 1986 

ΕΚ8ΕΣΗ ΓΡΑΦΙΚΟΝ ΤΕΧΝΟΝ ΣΤΟ 
ΒΟΥΛΓΑΡΙΚΟ ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ 

ΩΝ». 

Σκοπός των μαθημάτων αυτών 
είναι η εκμάθηση των μεθόδων 
υπολογισμού και σχεδίασης κλι
μάκων (οικιακών και πολυορό
φων κτιρίων) διάφόρων σχηματι
σ ών καθώς επίσης και η πρα-

σα στο χώρο ..... 

Μ' αυτά τα λόγια ο Επιθε· 
Τέχνης κ. Ανδρέας 

δης αναφέρθηκε στα 
γραφικών τεχνών στα 

α της έκθεσης που τε· 
στο Βουλγάρικο 

κό Κέντρο στις 

του Βούλγαρου 
παραμεΙνει ανοl· 

Μα·ίου .. Ωρες 
. μ. -12μ., 6 

Σάββατο 

κλίμακες 
• 

οστασια 
ξύ 8-1 μ . μ. από τις 7-28 Ιουνίου 
1986 στα Εργαστήρια του Κέν
τρου Παραγωγικότητας Κύπρου 
στη Λάρνακα. 

Το περιεχόμενο του προγράμ
ματος σχεδιάστηκε μετά από συ
νεργασία με την Αρχή Βιομηχα

νικής Κατάρτισης και οι επιχειρή
σεις που θα συμμετάσχουν σε αυ
τό τοT>tρόγραμμα με εργοδοτού
μενό τους, δικαιούνται μετά από 
επιτυχή συμπλήρωση του προ

γράμματος να ζητήσουν την επι-
ιώυατo~~ ______ _ 
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